
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS 

PADOMES SĒDES PROTOKOLS  

Latvijas Mākslas akadēmijā, plkst.16:00 

Rīgā, 2024. gada 14.oktobrī plkst.16.00,        Nr.60 

 

Sēdi vada: LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits.  

Sēdē piedalās: LMA padomes locekļi Ints Dālderis, Dita Rietuma, Zane Čulkstēna, prorektore Antra Priede, 

rektors Kristaps Zariņš. 

Nepiedalās: Arnis Rītups, prorektore Agita Gritāne, prorektors Andris Vītoliņš 

Uzaicināti: LMA Latgales filiāles vadītāja Dana Zelča, vieslektors Raimonds Platacis. 

Sēdi protokolē: padomes sekretāre Sanita Muceniece. 

DARBA KĀRTĪBĀ:  

1. Tikšanās ar LMA Latgales filiāles vadītāju Danu Zelču; 

2. Starpziņojums par LMA 2024. gada budžeta izpildi (rektorāts); 

3. Starpziņojums par 2024. gadā līdz šim brīdim piesaistītajiem, šogad plānotajiem un provizoriski 2025. 

plānotajiem finanšu līdzekļiem ārpus valsts tiešā finansējuma; 

4. Pārskats par augstskolas plānošanas dokumentu izstrādes un iesniegšanas gaitu; 

5. Dažādi. 

***IZRAKSTS*** 

1.jautājums. Tikšanās ar LMA Latgales filiāles vadītāju Danu Zelču  

D.Zelča demonstrē LMA LF studentu sagatavoto video par Latgales filiāles nozīmīgumu studentu dzīvē. 

D.Zelča prezentācijā iepazīstina ar LMA Latgales filiāles (turpmāk – LF) izveides vēsturi, nozīmi, programmām, 

absolventu darba gaitām. Studiju procesā – uzsvars uz novada izpēti, kultūras mantojumu, “zaļo praksi”, mākslas 

festivāliem ārpus akadēmijas telpām.  

LF vieslektors Raimonds Platacis redz potenciālu 4.vidusskolas piemērotībai LMA LF telpām arī no 

uzņēmējdarbības skatupunkta, izveidojot tur radošo kvartālu un mijiedarbojoties ar pilsētas dzīvi. 

D.Zelča sīkāk informē par Rēzeknes 4. vidusskolas ēkas vēsturi, patreizējo situāciju, izmaksām esošajās telpās, 

potenciāliem plāniem, ja LF pārceltos uz to. 

Padome vienojas ar LMA Latgales filiāles vadību attīstības scenāriju iesniegšanai uz nākamo tikšanās reizi 

13.novembrī. Varētu būt vairāki scenāriji. Vispirms jāsaprot visas esošās izmaksas, lai varētu turpināt 

virzīties uz priekšu. Tad pamodelēt, kas notiek, ja filiāle pārceļas uz Rīgu, kas notiek – ja paliek. Šis 

scenārijs parādīs reālo ietaupījumu, ja ir divas struktūrvienības un ja mācības notiek Rīgā. 

2.jautājums. Starpziņojums par 2024. gadā līdz šim brīdim piesaistītajiem finanšu līdzekļiem 

A.Priede prezentē ieskatu LMA 2024.gada budžeta esošajos ieņēmumos - garantēto un piesaistīto finansējumu un 

to avotus. Prezentētais piesaistītais finansējums ir summa, kas ienāk budžetā šajā kalendārajā gadā. Tiek plānoti 

ieņēmumi piesaistītajā finansējumā vēl gada atlikušajos 3 mēnešos. Pāris mēnešu laikā jau ievērojams 

palielinājums piesaistītajā finansējumā no mūžizglītības maksas pakalpojumiem 

A.Priede informē par saņemtajiem atzinumiem studiju virziena “Arhitektūra un būvniecība” atvēršanai LMA un 

turpmākajiem soļiem līdz iesniegšanai Kultūras ministrijā. 

Nākamā LMA padomes sēde tiek noteikta 28.oktobrī plkst. 16.00. 

 

Sēde slēgta plkst. 17.48 

Sēdi vadīja:   V.Ernštreits                    

Sēdi protokolēja: S.Muceniece, padome@lma.lv  

mailto:padome@lma.lv

